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Abstract (en)
In order, in an apparatus for heating a current of gas, in particular a current of clean gas, to high temperatures with a heat exchanger which has
heat exchange surfaces (26) which run transversely to the current of gas and are flowed against by the same, to achieve simple and problem-free
heating of the current of gas to high temperatures, it is proposed that the heat exchange surfaces are made from infrared-absorbing material and are
irradiated by an infrared light source (30) arranged outside the current of gas. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei einer Vorrichtung zum Aufheizen eines Gasstroms, insbesondere eines Reingasstroms, auf hohe Temperaturen mit einem Wärmetauscher,
welcher quer zum Gasstrom verlaufende und von diesem angeströmte Wärmetauscherflächen (26) aufweist, eine einfache und problemlose
Aufheizung des Gasstromes auf hohe Temperaturen zu erreichen, wird vorgeschlagen, daß die Wärmetauscherflächen aus infrarotabsorbierendem
Material hergestellt und von einer außerhalb des Gasstroms angeordneten Infrarotlichtquelle (30) angestrahlt sind.
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